
 1/3 

                                    
 

   
 
 
 
 
 
 
 

 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR PEHLIN 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA: 
URBROJ:  
   

026-02/21-01/18 
2170/01-09-10-21-4 
 
 

    
    Rijeka,  02.04.2021. 

ZAPISNIK 
S 19. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
19. sjednica VMO Pehlin održana je 30. ožujka 2021. (utorak) s početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
 Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO 
 Aljoša Bratuša, član VMO 
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Radjana Janković, članica VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 18. Sjednice:  
 
Predsjednik Ivan Bogdanić traži da se u zapisnik doda stranačka pripadnost članova Vijeća u 
dijelu gdje je naznačeno tko je za, a tko protiv određenog zaključka. Takav prijedlog podržali su 
Darko Kauzlarić i Stjepan Horvat, a protiv su bili Aljoša Bratuša i Radjana Janković.  
 
            Zapisnik je usvojen sa predloženom izmjenom sa tri glasa ZA (Bogdanić, Kauzlarić, 
Horvat-Hrvatska demokratska zajednica) i dva glasa PROTIV (Bratuša-Primorsko goranski 
savez, Janković-Socijaldemokratska partija Hrvatske). 
      
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 

   
 

1. Realizacija komunalni prioriteta Vijeća MO Pehlin za 2020. godinu 
2. Programska aktivnost Pusni dani - izvještaj 
3. Programska aktivnost ekološka akcija - dogovor oko realizacije 
4. Dopisi i zamolbe 
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AD 1 
Član Stjepan Horvat iznio je primjedbu prema članici Radjani Janković da na svakoj sjednici 
usporava rad Vijeća svojim komentarima i pitanjima . Članica Radjana Janković ne slaže se s 
iznesenim, te smatra da svi članovi Vijeća imaju pravo iznositi svoje mišljenje i pitanja.  
Predsjednik je započeo raspravu vezano uz prioritete za 2020. godinu, te je rekao da su za neke 
stavke već prošli natječaji, te su izvođači odabrani. Sve stavke koje su trebale biti realizirane u 
2020. godini, realizirat će se u 2021. godini. Postoji pravilo da se mjesne odbore obavještava o 
početku radova i izvođačima, ali to nije praksa. Predsjednik je razgovarao sa referentom Direkcije 
zajedničke komunalne djelatnosti gosp. Škorićem vezano za uređenje dvorišta Doma kulture jer 
se tamo nalazi i dječji vrtić; da se radovi dogovore kada nema djece odnosno kada vrtić ne radi. 
Također zatraženo je da se usklade i odrade u isto vrijeme radovi Odjela za komunalni sustav i 
Odjela gradske uprave za gospodarenje imovinom koji treba izvršiti zamjenu ulaznih vrata u 
dvorište Doma. Na parkiralištu kod Doma kulture Rijeka promet će izvoditi radove proširenja istog 
kako bi se dobilo još parkirnih mjesta.  
 
Zaključak: 
Vijeće je informacije primilo na znanje. 
 

 
AD 2 
Tajnica MO pripremila je Izvještaj o realizaciji programske aktivnosti Pusni dani na Pehlinu koja je 
realizirana u smanjenom obimu poštujući mjere i preporuke Stožera civilne zaštite i Hrvatskog 
zavoda za javno zdravstvo,  a vezane uz pandemiju Covida-19. Nakon kratke rasprave donijet je    
 
Zaključak: 
Vijeće MO Pehlin primilo je informacije na znanje i  suglasno je s pripremljenim Izvještajem. 
 
 
AD 3 
Predsjednik Ivan Bogdanić započeo je raspravu vezano uz realizaciju ekološke akcije na 
području Pehlina koju Vijeće uobičajeno realizira na proljeće. Predložio je da se ista održi na 
području parka na Baretićevu početkom svibnja 
Zamjenik predsjednika Darko Kauzlarić pojasnio je lokaciju planirane ekološke akcije. Očistila bi 
se parcela na kraju parka prema bivšem Leutu. Na tom mjestu postoji suhozid koji bi se očistio 
od raslinja i uredio. Čišćenjem bi se dobila dodatna zelena površina na koju se može postaviti 
stol za stolni tenis, te bi površina mogla biti uvrštena u redovno održavanje od strane Grada. 
Članica Radjana Janković predložila je da se u jednoj od akcija počisti zelena površina u Ulici 
Blažićevo iznad stadiona na Rujevici.  
 
Zaključak: 
Programska aktivnost ekološka akcija održati će se na Baretićevu ukoliko epidemiološka situacija 
bude dozvoljavala početkom svibnja, o čemu će se Vijeće naknadno dogovoriti. 
  

 
 
AD 4 

 Tajnica je obavijestila Vijeće o dopisu Odjela gradske uprave za komunalni sustav vezano 
uz dostavu prijedloga komunalnih prioriteta za 2022. godinu. Prijedlozi građana putem 
obrasca zaprimaju se do 31. ožujka 2021. godine. Predsjednik je iznio prijedlog da se 
organizira Zbor građana po ustaljenoj praksi, na kojem će zainteresirani građani moći 
predlagati komunalne prioritete.   

 Tajnica je obavijestila nazočne da je ponovno razbijen lokot na rampi za Mistraž koji je 
postavljen 5. ožujka 2021. godine. Razgovarala je s referentom Direkcije zajedničke 
komunalne djelatnosti, te je isti predložio postavljenje jačeg lokota. Također spomenuo je 
postavljanje kamera, te lokacije gdje su kamare postavljene. Smatra da se kamerama ne 
rješava problem. 
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                                                                                          Predsjednik VMO Pehlin 
 

                                                                                                 Ivan Bogdanić 

Zaključak: 
 Vijeće MO Pehlin održat će Zbor građana 15. travnja 2021. godine s početkom u 17,30 

sati ukoliko mjere i preporuke Stožera civilne zaštite to budu dozvoljavale. 
 Vijeće je informacije primilo na znanje. Zatražiti će se postavljanje jačeg lokota na rampu, 

te da se razmotri postava kamere. 
 

 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Sjednica je završila u 18:00 sati. 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Lorena Pribanić 


